
  

 

 

Referat fra FAU-møte 23.4.2025   
 
Møte på Brannfjell skole, kl. 18-19.30 
 
Til stede fra FAU:  
8A  Silje Aaserud Gorecki 9A X Elin Høyland 10A  Liv Opsahl 

8B X Anita Drabløs 9B X Ann Kristin Larsen Franck 10B X Jan Robert Kvam 

8C  Aase Sætrang 9C X Kristin Gulbraar 10C  Silje Trollstøl 

8D X Anne Mette Bjerkan 9D X Mette Wendy L. Gulbrandsen 10D X Christoffer Paur Knudsen 

8E X Kristin Kvernrød 9E X	 Rønnaug Jarlsbo 10E  Ingvild Sundt 

8F X Vegar Berentsen 9F 	 Anja K. Hellander 10F X Pål Dahlberg 

8G  Monika Bache 9G X Tor Esben Andresen 10G X Andreas Fuglestad 

 
Til stede første del av møtet:  
Rektor Peter Strejffert  

Rektor informerer 
Elevundersøkelsen 
• Undersøkelsen tydet på at 10. trinn opplevde økt mobbing, spesielt fra ansatte. Skolen har dette 

nærmere og funnet at det er knyttet til vurderingssituasjoner/-kriterier, at gutter noen ganger 
føler seg behandlet annerledes enn jenter, og at elever opplever å «jakt» ved toalettene (knyttet 
til å unngå vaping. Skolen vil legge vekt på mer dialog om disse temaene og tydelighet rundt 
vurderingssituasjoner.  

• Generelt rapporterer elevene, spesielt 9. trinn, om lite problemer/mobbing knyttet til digitale 
kanaler, men skolen understreker at det oppstår saker som må hånderes. 

 
Anmerkninger 
• Elevrådet har blitt spurt om praksis for anmerkninger og alternative ordninger, men vil fortsette 

med ordningen, muligens i mangel av gode alternativer 
• Skolen vil engasjere elevrådet mer i saker som dette.  
• Det er imidlertid vanskelig å finne frigjøre tid til «klassens time» for diskusjoner i klassene om 

saker knyttet til skolehverdagen.  
 
Annet 
• En del elever på kommende 8.trinn har valgt eller fått skoleplass andre steder, derfor ser det ut 

som alle som sogner til Brannfjell får plass fra høsten.  
• Elever fra 9. trinn vant en rekke priser og hederlig omtale fra Fylkesmesterskapet i Ungt 

entreprenørskap 2025. 
• Høringsutkastet til Skolebehovsplan 2026-2045 innebærer at Brannfjell går fra 7 til 6 paralleller, 

som i tilfelle vil redusere press på tilgjengelige lokaler. Deler av personalet er bekymret for 
skolens rolle for nærmiljøet dersom Ekeberg-elever sendes til Bjørvika.  

• Det er noe turnover blant personalet, av naturlige årsaker, men skolen opplever å få mange gode 
søkere til ledige stillinger. 
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Spørsmål til rektor om elever som opplever å bli «jaktet» på på grunn av vaping 
• Elever kan oppleve dette fordi voksne er tettere på for å unngå at trengende ikke får gått på do i 

friminuttene 
• Finere og varmere vær reduserer problemet med vaping inne 
• Skolen har også gjort fysiske endringer i kjelleren for å skape bedre oversikt 

Orientering fra Driftsstyret og Skolemiljøutvalget 
• Driftsstyret har brukt mest tid på skolens økonomi, som er solid. En lærerrepresentant etterlyste 

arrangement for 8. trinn. 
• Skolemiljøutvalget har ikke hatt møter siden forrige FAU-møte 

Arrangement for 9. trinn - evaluering 
• Det var vanskelig å engasjere elevene, og oppmøtet var dårlig. De rundt 10 elevene som kom, 

virket fornøyde.  
• Det var krevende å skaffe vakter. 
• FAU er innstilt på å arrangere aktivitet for 8. trinn tidlig etter skolestart, som en bli kjent-fest. 
• Involvering av skolen og trivselsgrupper kan forbedre oppmøtet og gjøre gjennomføringen 

enklere.  
• Ann Kristin og Anja holder i tiltaket fram mot sommeren 

Skolebehovsplanen 
• Reduksjon til 6-parallell kan være positiv for å frigjøre plass, men vil samtidig redusere inntekter 

grunnet lavere elevtall 
• Hensynet til påbegynt skole i Bjørvika synes å veie tyngre enn hensyn til elever og nærmiljø 
• FAU er primært opptatt av Brannfjells rolle i nærmiljøet, økt trafikk og at det ikke er beskrevet 

hvordan gymsal skal løses dersom Holtet skole ikke blir realisert. 
• Christoffer lager utkast til høringsinnspill og deler med FAU 

Eventuelt 
• Vaktlister for natteravn etter skolestart kommer straks fra Kristin.  
• Det er ønskelig å trekke inn Natteravnene i foreldremøte for 8. trinn for å motivere foreldre. 
• Elin følger opp bydelen/Oslohjelpen for å sette dato og innhold for temakveld for foresatte etter 

sommeren 
• Rekruttering av natteravner og frivillige til arrangementer er krevende i mange klasser. Christoffer 

delte presentasjon om dette med skolen før skolestart og følger opp for å få den brukt i 
foreldremøtet for 8. trinn til høsten.  

 
 
 
FAU ber om at referatet videreformidles til alle foresatte.  
Skrevet av: Christoffer Paur Knudsen, 28.4.2025 
Lest av: Peter Streiffert 


